
Sprawozdanie 

z międzysesyjnej działalności Burmistrza 

za okres od  27 września 2024 r. do 23 października 2024 r. 

W okresie międzysesyjnym do Urzędu Miejskiego wpłynęło 1544 pism, wysłanych zostało 

1609.  

 

30.09.2024r.  odbyła się gala Prymus Roku, Super Talent Roku i Talent Roku. Dziękuję Pani 

Dyrektor i pracownikom CUW za organizację tego wydarzenia, a wszystkim nagrodzonym 

gratuluję i życzę dalszych sukcesów. 

01.10.2024r. odbyło się spotkanie, w którym brali udział Dyrektor CUW, NOK, MOSiR. 

Spotkanie dotyczyło organizacji wydarzenia sportowego Abentorja. 

02.10.2024r. wspólnie ze Skarbnik Miasta i Prezesem PUGK uczestniczyłem w 

wideokonferencji w sprawie budownictwa komunalnego. Tego dnia odbyła się również I sesja 

Miejskiej Rady Seniorów w skład, której weszli Pani Teresa Olszewska ( Przewodnicząca 

MRS), Elżbieta Góralska (Wiceprzewodnicząca MRS), Jolanta Tymińska 

(Wiceprzewodnicząca MRS), Krystyna Szczepkowska ( Sekretarz MRS), Lucyna Denis, 

Halina Kowalska, Maria Labińska, Urszula Olszowa, Elżbieta Rybak, Halina Wyszyńska, 

Władysława Zagrobska, Pan Józef Mielczarek, Leonard Przybyłek, Jan Rykowski, Zbigniew 

Szypulski.  

07.10.2024r. przekazałem trójkołowy rower dla osoby niepełnosprawnej. Dziękuję Pani 

Annie Łączkowskiej za pomoc w pozyskaniu roweru.  

10.10.2024r.  w Powiatowym Zarządzie Dróg odbyło się spotkanie, które dotyczyło projektu 

ulicy Kolejowej, oraz drogi przez miejscowość Piątki i Olszewo. W spotkaniu uczestniczył 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Gólnik.  

11.10.2024r. uczestniczyłem w Dniu Edukacji Narodowej w Szkole Podstawowej w 

Napiwodzie. Tego dnia odbyło się również otwarcie XVI Międzynarodowego Grand Prix w 

podnoszeniu ciężarów.  

14.10.2024r. razem z Dyrektor CUW brałem udział w Dniu Edukacji Narodowej w 

Przedszkolu nr 2. 

15.10.2024r. odbyło się spotkanie z płk. Tomaszem Isio, w którym udział brał również 

Dyrektor MOSiR-u i NOK-u. Tematem spotkania było złożenie oferty współpracy przez 

jednostki gminne.  

16.10.2024r. w ramach akcji „Głośne czytanie dzieciom” wspólnie z Dyrektor CUW 

przeczytaliśmy bajki dzieciom z Przedszkola nr 4. 

17.10.2024r. odbyło się Posiedzenie Zarządu EZG Działdowszczyzna. Następnie brałem 

udział w Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych. 



18.10.2024r. uczestniczyłem w XV Akcji Sadzenia Drzew w ramach Programu Zielona 

Droga organizowanej przez Zarząd Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, następnie odbył się  I 

Nidzicki Przegląd Form Teatralnych i Kabaretów Artystycznego Ruchu Seniorów. 

22.10.2024r. na Sali Rycerskiej Nidzickiego Zamku obyła się konferencja FASD 

organizowanej przez MOPS. Następnie odbyła się Komisja Budżetu. 

 

Gmina Nidzica zakupiła 116 drzew i 200 krzewów. Nasadzenia zostały wykonane w m.in.. w 

Parku nad Jeziorkiem Miejskim, w Parku Ferdynanda Gregoroviusa oraz na terenach 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji.  
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